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RADA MIEJSKA RYDZYNY 

Protokół Nr LIX/2023 

z LIX Sesji Rady Miejskiej Rydzyny w dniu 31 października 2023r.  
Obrady rozpoczęto 31 października 2023r. o godz. 15:00,  

a zakończono o godz. 16:16 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Grażyna Dembicka 
2. Karol Dembicki 
3. Agnieszka Kasprowiak 
4. Emilia Kraśner 
5. Julian Kruczek 
6. Radosław Kulus 
7. Jan Nawrotkiewicz 
8. Marcin Otto 
9. Piotr Patek 
10. Marcin Pierzchała 
11. Marek Pietrzak 
12. Krystyna Rypińska 
13. Roman Skiba 
14. Leszek Skrobała 
15. Marcin Urbanowicz 

Nieobecni: radna Grażyna Dembicka, radny Marcin Pierzchała. 

1. Otwarcie obrad Sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Moi drodzy, witam bardzo serdecznie. Otwieram LIX sesję Rady Miejskiej. W dniu dzisiejszym 

uczestniczy 13 radnych, co stanowi wymagane kworum, przy którym Rada Miejska może podejmować 

prawomocne uchwały. Witam serdecznie radnych Rady Miejskiej. Witam Pana Burmistrza, Kornela 

Malcherka wraz z współpracownikami, z Panią Patrycją Wdowiak - Kierownik Referatu 

Organizacyjnego, Panem Wiceburmistrzem Łukaszem Bartkowiakiem. Jest z nami również Pan Skarbnik 

Wojciech Antoniak. Witam serdecznie radcę prawnego Pana Krzysztofa Pietrzaka. Witam serdecznie 

Pana Kornela Katarzyńskiego, który przeprowadza bezpośrednią transmisję dzisiejszej sesji. Jest z nami 

również Pan Sławomir Zygner pracownik Rydyńskiego Ośrodka Kultury. Witam serdecznie Pana Łukasza 

Wojciechowskiego redaktora rydzyna24.pl. Są z nami sołtysi. Jest Pan Piotr Burda - sołtys wsi Nowa 

Wieś i również Pan Henryk Łaszczyński – Augustowo. Witamy serdecznie. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 
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Szanowni Państwo wraz z zaproszeniem na dzisiejszą Sesję otrzymaliście porządek obrad i w tej chwili 
go odczytam. 
 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad LVIII Sesji Rady. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza związanych z 

wykonaniem uchwał Rady. 
6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o wynikach dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych przez zastępcę burmistrza, sekretarza, skarbnika, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy oraz osób wydających decyzje administracyjne  
w imieniu  burmistrza.  

7. Informacja Przewodniczącego Rady o wynikach dokonanej analizy oświadczeń majątkowych 
radnych Rady Miejskiej. 

8. Informacja z realizacji zadań oświatowych w gminie w roku szkolnym 2022/2023.  
9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Rydzyna na 2023 rok – druk nr 435, 
2) zmiany uchwały Nr LI/367/2022 Rady Miejskiej Rydzyny z dnia 20 grudnia 2022 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Rydzyna na lata 2023-2038 ze zm. 
– druk nr 436, 

3) określenia stawek podatku od nieruchomości – druk nr 437, 
4) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Rydzyna na lata 2023 – 2026 – 

druk nr 438, 
5) nadania nazwy ulicy „Piaskowa” w obrębie wsi Tarnowa Łąka – druk nr 439, 
6) wyrażenia zgody na oddanie w najem nieruchomości w trybie bezprzetargowym – druk nr 440, 
7) określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc rzeczową w postaci węgla dla osób 

korzystających ze świadczeń pomocy społecznej w roku 2023 – druk nr 441. 
10. Przyjęcie interpelacji radnych. 
11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
12. Zapytania i wolne głosy. 
13. Zakończenie obrad Sesji. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Czy jakieś pytania Państwo Radni macie do tego porządku? Nie widzę zgłoszeń, więc proponuję go 

przyjąć w tej postaci, jaką przed chwilą została przekazana Państwu. Więc podnosimy ręce, bardzo 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Dziękuję bardzo. Informuję, że dzisiejsza sesja będzie 

przeprowadzona według porządku, który przed chwileczką został przegłosowany - 13 osób za. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

TAK (13) 



3 
 

Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 

Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 

Skrobała, Marcin Urbanowicz 

NIEOBECNI (2) 

Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 

3. Przyjęcie protokołu z obrad LVIII Sesji Rady. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Szanowni Państwo, przechodzimy do kolejnego punktu - punkt 3- przyjęcie protokołu z LVIII Sesji. 

Protokół został sporządzony, nie wnoszę jako przewodniczący do niego zastrzeżeń, proponuję go przyjąć 

bez odczytywania. Tak? Dobrze, przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę o podniesienie ręki  

i naciśnięcie przycisku. Dziękuję bardzo. Informuję, że protokół z LVIII sesji został przyjęty jednogłośnie - 

13 głosami za. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad LVIII Sesji Rady. 
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 
Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 
Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (2) 
Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym. 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Rydzyny pan Roman Skiba.  

Informacja w załączeniu protokołu. 

5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym, 
zwłaszcza związanych z wykonaniem uchwał Rady. 

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Rydzyna pan Kornel Malcherek. 

Informacja w załączeniu protokołu. 
 

6. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy o wynikach dokonanej analizy 
oświadczeń majątkowych złożonych przez zastępcę burmistrza, sekretarza, 
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skarbnika, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osób 
wydających decyzje administracyjne w imieniu  burmistrza. 

Informację przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Rydzyna pan Kornel Malcherek. 

Informacja w załączeniu protokołu. 
 

 
7. Informacja Przewodniczącego Rady o wynikach dokonanej analizy 

oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej. 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady pan Roman Skiba. 

Informacja w załączeniu protokołu. 
 

 
8. Informacja z realizacji zadań oświatowych w gminie w roku szkolnym 

2022/2023. 

Informację przedstawiła Patrycja Wdowiak – Kierownik Referatu Organizacyjnego. 

Informacja w załączeniu protokołu. 
 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Rydzyna na 2023 rok – druk nr 435. 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak, który powiedział, że w projekcie 
niniejszej uchwały proponuje się zmiany po stronie dochodów i wydatków budżetowych. 
W zakresie dochodów budżetowych proponuje się dokonanie zmian (ogółem zwiększenie dochodów 
o kwotę 216.037,36 zł zgodnie z załącznikiem Nr 1) m.in. z następujących tytułów: 

- zwiększenie dochodów (010-01095-2010) o kwotę 2.865,56 zł do kwoty 1.248.044,23 zł  
z tytułu dotacji celowej w związku z realizacją zadań zleconych - zwrot podatku akcyzowego 
zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej,   

- zwiększenie dochodów (020-02095-0750) o kwotę 2.500,00 zł do kwoty 11.500,00 złotych  
z tytułu dzierżawy składników majątkowych,  

- zwiększenie dochodów (700-70007-0920)  o kwotę 2.000,00 zł do kwoty 12.000,00 zł z tytułu 
pozostałych odsetek w zakresie gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy, 

- zwiększenie dochodów (750-75011-2010) o kwotę 15.341,00 zł do kwoty 133.238,00 zł z tytułu 
dotacji celowej w związku z realizacją zadań zleconych w rozdziale urzędy wojewódzkie, 

- zwiększenie dochodów (751-75101-2010) o kwotę 2.100,00 zł do kwoty 4.271,00 złotych  
z tytułu dotacji celowej w związku z realizacją zadań zleconych – aktualizacja spisu wyborczego, 

- zwiększenie dochodów (751-75108-2010) o kwotę 7.680,00 zł do kwoty 107.132,00 zł z tytułu 
dotacji celowej z tytułu w związku z realizacją zadań zleconych w zakresie organizacji wyborów 
do sejmu i senatu, 

- zwiększenie dochodów (756-75616-0340) o kwotę 80.000,00 zł do kwoty 264.117,00 zł z tytułu 
podatków od środków transportowych, 

- zwiększenie dochodów (756-75616-0360) o kwotę 50.000,00 zł do kwoty 70.000,00 zł z tytułu 
podatków od spadków i darowizn, 
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- zwiększenie dochodów (756-75618-0920) o kwotę 5.000,00 zł do kwoty 15.000,00 zł z tytułu 
pozostałych odsetek, 

- zwiększenie dochodów (758-75814-2100) o kwotę 20.170,00 zł do kwoty 201.301,00 zł z tytułu 
środków na zadania oświatowe, 

- zwiększenie dochodów (852-85219-2030) o kwotę 10.080,00 zł do kwoty 19.177,00 zł z tytułu 
dotacji celowej na realizację zadań własnych (na wynagrodzenia dla pracowników socjalnych). 

W zakresie wydatków budżetowych proponuje się dokonanie zmian (ogółem zwiększenie wydatków  
o kwotę 216.037,36 zł zgodnie z załącznikiem Nr 2) m.in. z następujących tytułów: 

- zwiększenie wydatków (010-01042-6050) o kwotę 30.000,00 do kwoty 1.030.600,00 zł na 
zadanie związane z przebudowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych (dotyczy drogi  
w Kaczkowie), 

- zwiększenie wydatków (010-01095)  o kwotę 2.865,56 zł  z przeznaczeniem na - zwrot podatku 
akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej,   

- zmniejszenie wydatków bieżących (600-60016-4210,4300) o kwotę 35 tys. złotych na drogi 
gminne, 

- zwiększenie wydatków (700-70007-4300) o kwotę 10 tys. zł do kwoty 155.100,00 zł na zakup 
usług pozostałych w zakresie gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy, 

- zwiększenie wydatków (750-75011) o kwotę 15.341,00 zł do kwoty 133.238,00 zł na realizację 
zadań zleconych w zakresie rozdziału urzędy wojewódzkie, 

- zwiększenie wydatków (750-75095-6060) o kwotę 20 tys. zł (rezygnacja z zadania zakupu 
kosiarki bijakowej do ciągnika),  

- zwiększenie wydatków (751-75108-3030) o kwotę 7.680,00 zł do kwoty 65.280,00 zł na 
realizację zadania zleconego w zakresie wyborów do sejmu i senatu (wydatki na „mężów 
zaufania”), 

- zmniejszenie wydatków (757-75702-4300) o kwotę 20.000,00 zł do kwoty 50.000,00 zł na 
zakup usług pozostałych, 

- zmniejsza się plan rezerw, rezerwy ogólnej na kwotę 199.812,16 zł, a rezerwy celowej 
oświatowej na kwotę 252.500,00 zł,  

- zwiększa się wydatki ogółem w rozdziale 80101 - szkoły podstawowe o kwotę 282.400,00 zł do 
kwoty 26.869,484,74 złotych, w tym zmniejsza się o kwotę 100 tys. złotych nakłady na 2023 
rok zadanie ujęte w WPF – Przebudowa z rozbudową Szkoły Podstawowej w Dąbczu,  

- zwiększa się wydatki ogółem w rozdziale 80104 – przedszkola o kwotę 242.000,00 zł do kwoty 
6.963.839,68 złotych, w związku ze zwiększoną ilością oddziałów od 1 września br.,  

- zwiększa się nakłady w 900-90015-6050 o kwotę 60.000,00 zł do kwoty 160.000,00 zł na 
zadanie inwestycyjne związane z budową oświetlenia ulicznego (uzupełnienie lamp m.in. na 
Osiedlu Rydzyna 2000), 

- zmniejsza się wydatki inwestycyjne w 900-90095-6050 ogółem o kwotę 180.000,00 zł do kwoty 
970.000,00 zł, w tym na zadanie ujęte w WPF.: 
➢ zmniejszenie łącznych nakładów finansowych o kwotę 230 tys. złotych do kwoty 370 tys. 

złotych w  2023 r. na przedsięwzięcie pn. „Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej  
w latach 2022-2024 (ze środków MF pismo St3.4751.6.2021.K)”, 

➢ zwiększenie łącznych nakładów finansowych o kwotę 50 tys. złotych do kwoty 400 tys. 
złotych w 2023 r. na prace projektowe na przedsięwzięcie pn. „Rozbudowa sieci 
wodociągowej i kanalizacyjnej w Gminie Rydzyna – inwestycje realizowane przez 
Gminę”, 

- zmniejszanie wydatków (921-92116-2720) o kwotę 30 tys. złotych do kwoty 87 tys. złotych na 
dotacje celowe z budżetu gminy na finansowanie lub dofinansowanie prac remontowych  
i konserwatorskich obiektów zabytkowych przekazane jednostkom niezaliczanych do sektora 
finansów publicznych. 

Ponadto dokonuje się zmian w załącznikach Nr 1 i Nr 2, a załącznik o nr 3,4,6,9,10,13 do uchwały 
budżetowej otrzymuje brzmienie jak w załącznik Nr 3,4,5,6,7,8 do niniejszej uchwały. 
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Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania odnośnie tego projektu uchwały. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta 13 głosami za. Uchwała przyjmie 
numer LIX/431/2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmian w uchwale budżetowej Gminy Rydzyna na 2023 rok – druk nr 435.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 
Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 
Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (2) 
Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 
 

 
2) zmiany uchwały Nr LI/367/2022 Rady Miejskiej Rydzyny z dnia 20 grudnia 2022 roku  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Rydzyna na lata 2023-2038 ze 
zm. – druk nr 436. 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak, który powiedział, że planuje się 
wprowadzenie zmian w wykazie przedsięwzięć stanowiącego załącznik do uchwały  
Nr LI/367/2022 Rady Miejskiej Rydzyny z dnia 20 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Rydzyna na lata 2023 – 2038 ze zm. polegające na m.in.: 

- zmniejszenie łącznych nakładów finansowych o kwotę 230 tys. złotych do kwoty 370 tys. 
złotych w  2023 r. na przedsięwzięcie pn. „Rozbudowa sieci kanalizacji sanitarnej w latach 
2022-2024 (ze środków MF pismo St3.4751.6.2021.K)” i zwiększenie nakładów o kwotę 230 
tys. złotych w 2024 r., 

- zwiększenie łącznych nakładów finansowych o kwotę 50 tys. złotych do kwoty 400 tys. złotych 
w 2023 r. na prace projektowe na przedsięwzięcie pn. „Rozbudowa sieci wodociągowej i 
kanalizacyjnej w Gminie Rydzyna – inwestycje realizowane przez Gminę” oraz zwiększenie 
nakładów o kwotę 200 tys. złotych w 2024r., 

- zmniejszenie łącznych nakładów finansowych o kwotę 100 tys. złotych do kwoty 12,3 mln 
złotych w  2023 r. na przedsięwzięcie pn. „Przebudowa i rozbudowa budynku Szkoły 
Podstawowej w Dąbczu”. 
Zgodnie z art. 231. ust1. ustawy o finansach publicznych zmiana kwot wydatków na realizację 

przedsięwzięć oraz limit zobowiązań może nastąpić w wyniku podjęcia uchwały organu stanowiącego 
jednostki samorządu terytorialnego, zmieniającej zakres wykonywania lub wstrzymującej 
wykonywanie przedsięwzięcia. W związku z tym zmianie ulegają załączniki Nr 1 i 2 do uchwały wraz z 
objaśnieniami przyjętych wartości dołączanymi do uchwały. 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania odnośnie tego projektu uchwały. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta 13 głosami za. Uchwała przyjmie 
numer LIX/432/2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr LI/367/2022 Rady Miejskiej Rydzyny z dnia 20 grudnia 2022 roku w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Rydzyna na lata 2023-2038 ze zm. – druk nr 436.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 
Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 
Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (2) 
Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 
 

3) określenia stawek podatku od nieruchomości – druk nr 437. 
 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik MiG pan Wojciech Antoniak, który powiedział, że zgodnie  

z Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 14 lipca 2023 roku opublikowanego  

w Monitorze Polskim pod poz. 713, wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych w pierwszym 

półroczu 2023 roku stosunkowo do pierwszego półrocza 2022 roku wyniósł 15%. Proponowany projekt 

uchwały wprowadza na 2024 rok na terenie Miasta i Gminy Rydzyna wyższe stawki podatkowe  

w podatku od nieruchomości w porównaniu z 2023 rokiem średnio o 12,50 %. Zaproponowane 

wysokości stawek dla poszczególnych rodzajów nieruchomości są zgodne ze stawkami maksymalnymi 

określonymi w obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 21 lipca 2023r.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania odnośnie tego projektu uchwały. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta 13 głosami za. Uchwała przyjmie 
numer LIX/433/2023. 
 

Głosowano w sprawie: 
określenia stawek podatku od nieruchomości – druk nr 437.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 
Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 
Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (2) 
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Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 
 

4) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Rydzyna na lata 2023 – 2026 – 
druk nr 438. 

 
Projekt uchwały przedstawił Wiceburmistrz MiG pan Łukasz Bartkowiak, który powiedział, że zgodnie  
z art. 7 ust. 1 pkt 9 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, ochrona zabytków i opieka 
nad zabytkami, należy do zadań własnych gminy. Ustawa z dnia 23 lipca 2003r. o ochronie i opiece nad 
zabytkami, w art. 87 obliguje burmistrza do sporządzenia na okres 4 lat gminnego programu opieki nad 
zabytkami, a także określa sposób jego przyjęcia w formie uchwały przez radę gminy, po uzyskaniu 
opinii wojewódzkiego konserwatora zabytków. Z realizacji programów burmistrz sporządza co 2 lata 
sprawozdanie, które przedstawia radzie gminy. Wielkopolski Wojewódzki Konserwator Zabytków 
pismem WWKZ.5120.5403.4.2023 z dnia 15.09.2023r., pozytywnie zaopiniował przedłożony mu 
Gminny Program Opieki Nad Zabytkami Gminy Rydzyna na lata 2023-2026, w brzmieniu stanowiącym 
załącznik do uchwały. Opracowanie programu opieki nad zabytkami dla gminy Rydzyna na lata 2023-
2026 poprzedzono ogólną analizą stanu zachowania obiektów ujętych w gminnej ewidencji zabytków. 
Przedstawione założenia programowe uwzględniają wytyczne zawarte w programach na poziomie 
krajowym i wojewódzkim oraz są spójne z ogólną strategią rozwoju Gminy Rydzyna. Program określa 
obecny stan zabytków, organizację i główne cele systemu ochrony i opieki nad zabytkami w Gminie 
Rydzyna na najbliższe cztery lata.  
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania odnośnie tego projektu uchwały. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta 13 głosami za. Uchwała przyjmie 
numer LIX/434/2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Rydzyna na lata 2023 – 2026 – druk nr 
438.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 
Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 
Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (2) 
Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 
 

5) nadania nazwy ulicy „Piaskowa” w obrębie wsi Tarnowa Łąka – druk nr 439. 
 

Projekt uchwały przedstawił Wiceburmistrz MiG pan Łukasz Bartkowiak, który powiedział, że w celu 
zachowania przejrzystości i ładu w nadawaniu nazw ulicom w gminie Rydzyna, proponuje się nadanie 
nazwy ulicy Piaskowa dla działki o numerze ewidencyjnym 390 położonej w obrębie wsi Tarnowa Łąka, 
działka ta stanowi drogę wewnętrzną. Nadanie nazwy ulicy pozwoli na nadawanie punktów 
adresowych dla nowopowstających budynków mieszkalnych. W/w działka stanowi własność Gminy 
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Rydzyna. W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest uzasadnione.    
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania odnośnie tego projektu uchwały. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta 13 głosami za. Uchwała przyjmie 
numer LIX/435/2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
nadania nazwy ulicy „Piaskowa” w obrębie wsi Tarnowa Łąka – druk nr 439.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 
Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 
Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (2) 
Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 
 

6) wyrażenia zgody na oddanie w najem nieruchomości w trybie bezprzetargowym – druk nr 
440. 

 
Projekt uchwały przedstawił Wiceburmistrz MiG pan Łukasz Bartkowiak, który powiedział, że jedna z 
firm zwróciła się z wnioskiem do Burmistrza Miasta i Gminy Rydzyna o wynajęcie powierzchni dachu na 
budynku świetlicy wiejskiej w miejscowości Kaczkowo nr 29, położonej na działce ewidencyjnej nr 
125/7, stanowiącej własność Gminy Rydzyna. Zgodnie z przepisami art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997 r. o gospodarce nieruchomościami „Zawarcie umów użytkowania, najmu lub dzierżawy 
na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu. Wojewoda 
albo odpowiednia rada lub sejmik mogą wyrazić zgodę na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia tych umów.” 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania odnośnie tego projektu uchwały. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta 13 głosami za. Uchwała przyjmie 
numer LIX/436/2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na oddanie w najem nieruchomości w trybie bezprzetargowym – druk nr 440.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
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Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 
Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 
Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (2) 
Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 
 

7) określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc rzeczową w postaci węgla dla osób 
korzystających ze świadczeń pomocy społecznej w roku 2023 – druk nr 441. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt został szczegółowo omówiony na wczorajszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji. Odczytał jeszcze uzasadnienie do projektu uchwały.  

Na podstawie art.14a ust.10 ustawy z dnia 27 października 2022r. o zakupie preferencyjnym paliwa 

stałego dla gospodarstw domowych ( Dz. U z 2022r., poz.2236 ze zm. ), sprzedaż paliwa stałego tj. węgla 

przez gminy odbywała się do 31 lipca 2023r. Po tym terminie niesprzedany węgiel stał się mieniem 

gminy. Od tego momentu sposób jego przeznaczenia zależy od danego samorządu gminnego. Jednym 

ze sposobów spożytkowania węgla jest jego przekazanie ośrodkom pomocy społecznej dla osób 

wymagających wsparcia. Obecnie w gminie Rydzyna osób (rodzin) korzystających ze świadczeń pomocy 

społecznej zakwalifikowanych do otrzymania pomocy rzeczowej w formie opału jest około 45. 

Zdecydowana większość z nich nie spełniają  kwoty kryterium dochodowego, o którym mowa  jest w 

art. 8 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej.  Kryterium  kwalifikującym 

do pomocy to  kwoty: 776,00 zł dla osoby samotnie gospodarującej oraz 600,00 zł na osobę w rodzinie.  

Nadmienia się, że duża część mieszkańców Gminy Rydzyna to osoby starsze, samotne i 

niepełnosprawne,  utrzymujące się z niskich świadczeń emerytalno-rentowych,  a którym ta pomoc  

byłaby bardzo potrzebna. Zgodnie z art. 96 ust.2 i 4  ustawy o pomocy społecznej –„wydatki na usługi, 

pomoc rzeczową, posiłki, zasiłki na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe 

przyznane pod warunkiem zwrotu podlegają zwrotowi w części lub całości, jeżeli dochód na osobę w 

rodzinie osoby obowiązanej do zwrotu wydatków przekracza kwotę kryterium dochodowego. Rada 

gminy określa, w drodze uchwały, zasady zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, o 

których mowa w ust. 2, będących w zakresie zadań własnych”. Zatem przyjmując powyższą uchwałę 

umożliwia się osobom  i rodzinom, którzy nie spełniają kryterium dochodowego pomocy społecznej, 

skorzystania z pomocy rzeczowej w postaci węgla. Wobec powyższego podjęcie stosownej uchwały 

jest uzasadnione. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania odnośnie tego projektu uchwały. 
Pytań nie było. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. Uchwała została podjęta 13 głosami za. Uchwała przyjmie 
numer LIX/437/2023. 
 
Głosowano w sprawie: 
określenia zasad zwrotu wydatków na pomoc rzeczową w postaci węgla dla osób korzystających ze 
świadczeń pomocy społecznej w roku 2023 – druk nr 441.  
 
Wyniki głosowania 
TAK: 13, NIE: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
TAK (13) 
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Karol Dembicki, Agnieszka Kasprowiak, Emilia Kraśner, Julian Kruczek, Radosław Kulus, Jan 
Nawrotkiewicz, Marcin Otto, Piotr Patek, Marek Pietrzak, Krystyna Rypińska, Roman Skiba, Leszek 
Skrobała, Marcin Urbanowicz 
NIEOBECNI (2) 
Grażyna Dembicka, Marcin Pierzchała 
 

10. Przyjęcie interpelacji radnych. 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Zakończyliśmy punkt 9 dzisiejszego porządku. Przychodzimy do punktu 10 - przyjęcie interpelacji 
radnych. Do dnia dzisiejszego wpłynęły trzy interpelacje. Pan Przewodniczący Leszek Skrobała je teraz 
przedstawi. 

(Wiceprzewodniczący Rady odczytał interpelacje. Interpelacje w załączeniu protokołu). 

11. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Przechodzimy do punktu 11 - Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. Panie 
Burmistrzu, bardzo proszę.  

BURMISTRZ KORNEL MALCHEREK: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 
poprzedniej sesji zostały udzielone na piśmie. Dziękuję. 

                                                       12. Zapytania i wolne głosy. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Przechodzimy do zapytań i wolnych głosów. Bardzo proszę o zgłaszanie się do dyskusji. Przypominam 
o czasie 5 minut na wypowiedź. Czy ktoś się zgłasza? Dobrze, czekam. Poszło. Dobrze, bardzo proszę  
o zgłoszenie. Pan Radny Piotr Patek. Proszę bardzo, udzielam głosu. 

RADNY PIOTR PATEK: 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Szanowni Radni, Szanowni Państwo, tak myślę, od czego 
zacząć, ale zacznę od pierwszej interpelacji związanej z gminnym programem. To znaczy, ja mam 
komentarz do tego wszystkiego, bo bym zadał w formie pytania, Pan Przewodniczący by powiedział, że 
to nie jest pytanie, bo to jest taki komentarz, ale o co chodzi? Zaraz wszystko wyjaśnię. Złożyłem 
interpelację po raz kolejny w sprawie zboru ewangelickiego i znowu dostałem tą samą odpowiedź. 
Wiadomo, nie ma środków zabezpieczonych i cały czas ciągniemy tą sprawę. Ja chciałem się jeszcze raz 
odnieść i jeszcze raz powiedzieć, dobitnie i głośno, może już nie wiem, dzwoniłem do Fundacji 
Niemiecko-Polskiej. Były na to pieniądze. Były na to pieniądze. Mogliśmy uratować ten obiekt i byśmy 
mieli to, jak to się mówi, z głowy i by mógł funkcjonować, by był naszą wizytówką po Zamku w Rydzynie, 
Trójcy. Byśmy mogli się tym obiektem chwalić, a my teraz przerzucamy piłeczkę, gdy składam 
interpelacje cały czas te odpowiedzi. Ja rozumiem, nie ma środków, ja wiem o tym, że nie ma, ale 
mogliśmy pozyskać i były na to środki, bo rozmawiałem z osobą, która w tej fundacji się tym zajmowała. 
A wracając tak do tego gminnego, komentarz taki krótki, do Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
w Gminie Rydzyna 2023-2026. Proszę Państwa, powiem coś, ktoś powie, że z ironią, że cokolwiek, ja jak 
to czytałem, bo dogłębnie to przeczytałem, jak zawsze materiały na sesję czytam i powiem tak, ja 
miałem łzy w oczach. Naprawdę. Łzy w oczach z tego względu, że 3/4 tego, co jest tam napisane, to  
o tym, co ja tu bez przerwy mówię, tak? Teraz jak się okazuje, gdzie bez przerwy mówiłem o promocji, 
że naszemu miastu potrzebna promocja, to cały czas było, że po co nam to? Okazuje się , że w programie 
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jest zapisane, że będzie realizowane. Potrzebna teraz jest promocja naszego miasta. O obiekcie zboru 
ewangelickiego, ile razy mówiłem, na co ten obiekt może być przeznaczony, wielofunkcjonalność tego 
obiektu, na co może być przeznaczony. To zawsze były jakieś zarzuty, gdzieś tam może jakieś 
podśmiechujki, nie wiem. Teraz się okazuje, że jest w programie zapisane, że trzeba ratować, że nam 
jest potrzebny. No to jak to jest? Ja łzy w oczach, może ktoś powie, że z ironią, tu robię jakiś cyrk. Ja się 
cieszę wreszcie, cieszę się z tego jak to przeczytałem, bardzo się ucieszyłem, że ktoś coś wysłuchał  
i przemyślał, tak? Po tylu latach o tych sprawach, o których się mówiło. Po tylu latach, tak? Czekaliśmy 
tak długo. Ja tylko dam przykład budynku koło boiska, tak? Ile interpelacji składałem w tej sprawie, ile 
było dyskusji na ten temat? Bo są dwa mieszkania, jedno prywatne, drugie nasze, bo jest wspólnota. 
Jak ten budynek wygląda, tak? Jak ten budynek wygląda? On się zaraz zawali, tak? Już go nie 
podniesiemy też, tak? Zobaczmy, co się za zborem dzieje po tylu latach. Ile razy, ile tych interpelacji 
złożyłem? Ile razy była o tym mowa? Promocja miasta. Wreszcie może też przemyślenie, że potrzebna 
ta promocja, jak się okazuje, jest potrzebna, będzie informacja turystyczna, tak? Gdy mówiłem, że jest 
słaba współpraca z Zamkiem, nie, bardzo dobra. Proszę sobie przeczytać, tam jest wszystko napisane, 
tak? I wyszczególnione, że jest słaba współpraca miasta i gminy z Zamkiem, tak? To jest wszystko tam 
napisane. To ja nie rozumiem, dlaczego tyle lat, bo ja o tym mówiłem, tyle lat o tym mówiłem i zawsze 
było niedobrze, że ja coś sobie wymyślam, tak? Teraz się okazuje, że jest dobrze i przez to mówię, że 
miałem łzy w oczach, tak? Jestem dumny z tego, że o tym mówiłem i wreszcie ktoś po tylu latach 
przemyślał i mówi, ten chyba ma rację w końcu, tak? I wychodzi, że miałem rację. I po co te kłótnie, 
rozmowy? Trzeba było rozmawiać, dogadać się, razem współpracować. Nie mogę tego zrozumieć i to 
mnie troszeczkę boli, ale mówię, z drugiej strony bardzo się cieszę, że wreszcie, krzyknę sobie, wreszcie. 
Przychodził taki Patek, o tym mówił i będziemy działać, bardzo mnie to cieszy. Następna sprawa, bo 
złożyłem trzy interpelacje na poprzedniej sesji, chodziło o budynek na ul. Słowackiego 5. Dostałem 
obszerne wyjaśnienie. Tak, zgadzam się z tym, bo ten budynek jest w rejestrze zabytków, ale 
interpelacja była tego typu, że budynek jest do parteru murowany, reszta, ta ściana szczytowa jest  
z drewna. Ja rozumiem, że jest pewna przeszkoda, bo on jest wpisany do rejestru, trzeba  
u konserwatora to wszystko pozałatwiać. Ja to rozumiem, ale zróbmy to jak najszybciej, bo tam to 
drewno, cały impregnat, można sobie iść zobaczyć, jak to wygląda, wszystko odeszło, tam się łuszczy, 
wszystko odpada. I mieszkaniec mówi, że chodzi do Urzędu Miasta i Gminy w Rydzynie o tym mówi  
i nie wiem, czy jest lekceważony, bo mówi, że nikt nie umie konkretnie odpowiedzieć mu na tą sprawę, 
kiedy to będzie zrobione, czy kiedykolwiek to będzie zrobione. To znaczy ja dostałem odpowiedź, że 
będzie to, ta sprawa jest wzięta pod uwagę i może będzie zrobiona. Ratujmy to w tym momencie, póki 
jeszcze jest do uratowania, bo zaraz przyjdzie i znowu będziemy musieli wymieniać całe te drewno, te 
ściany, całe, tak? Uratujmy to, póki jeszcze jest do uratowania.I ostatnia interpretacja była związana  
z przejściem dla pieszych na ul. Rydzyńskiej. Ja rozumiem, że to jest droga powiatowa i ta interpretacja 
została przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych. Ja myślę, że też kierownik Zarządu Dróg podejdzie 
poważnie do tego, bo potrzebne jest to przejście, z tego względu, że na tym odcinku jest budka 
autobusowa, za budką jest przejście, a ta strona to jest równolegle do ścieżki pieszo-rowerowej do 
Dąbcza. Ta ulica się rozbudowuje, tak? Ten dom, który jest na końcu, w środku, żeby jak dziecko by 
przeszło, dajmy na to przejściem koło przystanku, tam nie ma w ogóle gdzie iść, bo tam nie ma pobocza 
nawet, żeby iść tamtą stroną, gdzie te zabudowania po tej stronie są. I mieszkańcy tu poprosili mnie, 
żebym złożył taką interpelację i myślę, że tu się dogadamy. Ja tu z Panem Wojtkiem Wolsztyniakiem 
rozmawialiśmy, w którym miejscu ma to być i zostało to przekazane do powiatu. Myślę, że Pan 
Kierownik się zdecyduje, będzie to zrealizowane. A jak nie, to ja proponuję może spotkanie z Panem 
Kierownikiem i jak nie będzie chciał tego zaakceptować, ale ja myślę, że dla względów bezpieczeństwa 
naszych mieszkańców to jest bardzo ważna sprawa. Dziękuję uprzejmie. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś zgłoszenia? Udzielam głosu Pan Radny Karol Dembicki, proszę 
bardzo. 

RADNY KAROL DEMBICKI: 
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Panie Burmistrzu, Szanowna Rado, mam pytanie odnośnie stawu w Rojęczynie, który znajduje się przy 
Kontrabasie. Jak to wygląda, przy ogłaszaniu przetargu osoba, która na przykład składa, nie wiem jak 
to powiedzieć fachowo, swoje zapotrzebowanie, że by chciała wziąć w dzierżawę ten staw, czy ona 
musi przedstawić na przykład gminie jakiś plan, jak widzi dalej wygląd tego i tak dalej? Bo w tej chwili 
staw robi się już coraz bardziej zarośnięty. Bobry kładą drzewo za drzewem, chyba z dwa drzewa kolejne 
są tak podgryzione, że za chwilę się przewrócą na drogę. Czy osoba, która dzierżawi staw od nas, od 
gminy, ma obowiązek, nie wiem, jakiegoś planu, który widzi, jak to ma wyglądać? Bo jeżeli ma to dalej 
tak wyglądać, czy jest też możliwość ewentualnie rozwiązania takiej dzierżawy z taką osobą, która się 
nie interesuje w ogóle tym stawem. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, to ja też może jedno pytanie zadam. Panie Burmistrzu, na razie 
tak tylko nie zgłaszam interpelacji, chociaż ten temat jest bardzo złożony. Pracuję w strefie 
przemysłowej rydzyńskiej i bardzo często korzystam z drogi, czyli strefy przemysłowej. Nie ukrywam, że 
jest spory ruch. Na początku roku albo w połowie roku tutaj poprosiłem również o wymalowanie dwóch 
pasów. Są one zrobione, to są przy cmentarzu, przy tym starym cmentarzu. Ale tak naprawdę wydaje 
mi się, że warto by było może jakieś takie spotkanie robocze zrobić, albo jakieś takie wnioski, bo powiem 
tak, bardzo dużo w tej chwili rowerzystów jeździ tą drogą. Samochody niestety, ale prędkość i to taką, 
można powiedzieć, niebezpieczną. Może by warto, jednak ja już z Panem Wiceburmistrzem wstępnie 
rozmawiałem, może jakąś wstępną organizację ruchu może uaktualnić, może kiedyś tam  
w międzyczasie zrobić jakąś ścieżkę rowerową. Nie ukrywam, że gdzieś tam na przeciwko Jamalex jest 
taka możliwość, później są te tereny prywatne. Zobaczymy, ale generalnie warto by było może jakieś 
znaki tam postawić, z ograniczeniem prędkości. Tam są hopki, kiedyś był na środku ustawiony słupek. 
Jakby był metalowy, to prawdopodobnie nikt by tego nie uszkodził. Jak jest plastykowy, to powiem 
Państwu, że tylko dwa dni są. Wiem, że gmina to stawiała. Niestety później wszyscy zamiast jeździć 
przez hopkę, to jeżdżą sobie środkiem, rozwalają to. Może by warto było przemyśleć. Tak naprawdę 
mówię, coraz więcej jest rowerzystów, ruch pieszy, a tam niestety poboczy żadnych nie ma. To tak tylko 
na marginesie, jeśli można to. Dobrze, czy są jeszcze jakieś pytania? Już, bardzo proszę. Dobrze,  bardzo 
proszę. 

RADNY PIOTR PATEK: 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, teraz mi się przypomniało, bo z Panem Burmistrzem 
uczestniczyliśmy w lekcji, można powiedzieć, tematycznej na temat futsalu. Ja bardzo chciałem 
podziękować Pani Dyrektor, wychowawcom wychowania fizycznego, Panu Lucjanowi Pawlikowi, Panu 
Karolowi Matuszewskiemu za to, że udostępnili salę i mogłem przyjechać z zawodnikami naszego klubu. 
Grupa inwestycyjna Malepszy Arth Soft Leszno. Gramy w najwyższej klasie rozgrywek, to znaczy  
w Ekstraklasie. Razem ze mną przyjechało trzech zawodników. Jeszcze raz chciałem podziękować.  
W spotkaniu również brał udział Pan Burmistrz. Bardzo się udało. Dzieci zadowolone. Byli to uczniowie 
czwartych klas. Jeszcze mogę tylko powiedzieć, że następne spotkanie zaplanowane w Szkole 
Podstawowej w Dąbczu. Tam jest termin do ustalenia i w Kaczkowie. W Kaczkowie wiadomo, problem 
techniczny, bo nie ma sali, ale z Panem Dyrektorem się umówiliśmy, że na następny rok w okresie tam 
może marzec, kwiecień, tak jak będą ciepłe dni na Orliku. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Dziękuję bardzo. Udzielam głosu i jest zgłoszenie Pan Przewodniczący Leszek Skrobała, proszę bardzo. 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY LESZEK SKROBAŁA: 

Ja tutaj wracając do interpelacji Karola i Janka odnośnie czyszczenia tych Rowów Kaczkowskich, 
Rydzyńskich. Ta interpelacja już została składana chyba przeze mnie szósty albo siódmy raz. Jeszcze był 
Pan Dyrektor Halec, obiecał, że wyczyści, potem jego następczyni. Ostatnio na wiosnę mieliśmy tutaj 
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Pana również na Sesji, również było obiecane. Dostałem odpowiedź na piśmie, że po okresie lęgowym 
zostanie to zrobione. Także widać, że troszeczkę nas chyba lekceważą. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Dobrze, dziękuję bardzo. Nie widzę więcej zgłoszeń. Panie Burmistrzu, bardzo proszę o odpowiedź. 

BURMISTRZ KORNEL MALCHEREK: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, krótko i na temat odpowiem. Dziękuję za głos 
w dyskusji nad wyżej wymienionymi sprawami, czy tutaj do odnośnie czy zabytków, czy stawów, czy to 
co Pan Przewodniczący spotkania, czy Pan Radny odnośnie tych stawów. Sami widzicie, ile mamy tych 
problemów i zmartwień, a to jest tylko kilka, bo jak wiemy tutaj każdy na sali czy każdy radny, czy każdy 
sołtys swój problem mógłby zgłosić. Wsłuchujemy się w głos i Państwa Radnych, i sołtysów,  
i mieszkańców i zawsze staramy się rozwiązywać te problemy. Dziękuję bardzo. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, krótka informacja techniczna. Niedługo zbliżają się obchody 
Święta Niepodległości. Ja może tylko krótko przytoczę również mieszkańcom. 11 listopada o 11.11 
pierwsze wydarzenie to jest 11. Rydzyński Bieg Niepodległości. Start: Zamek w Rydzynie, Plac Zamkowy 
1 i meta: Hala Sportowa ul. Jana Kazimierza 1. O g. 12.00 Niepodległa do Hymnu - Hala Sportowa  
i o 18.00 Koncert patriotyczny w wykonaniu Chóru Novum. Oczywiście wstęp wolny, więc bardzo 
serdecznie zapraszamy na te uroczystości. 

 

13.  Zakończenie obrad Sesji. 

PRZEWODNICZĄCY RADY ROMAN SKIBA: 

Wobec wyczerpania porządku obrad, zamykam LIX Sesję Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo. 

 

 

                                                                                                                                           Przewodniczący 
                                                                                                                                    Rada Miejska Rydzyny  

 

                                                                                                                                             Roman Skiba 

 

Przygotował(a): Patrycja Wdowiak 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja. 

 


